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Modelabel EVA MARIA

“ Als startende ondernemer 
is het belangrijk om op de 
hoogte te zijn van enerzijds de 
mogelijkheden en anderzijds 
de struikelblokken bij het 
opstarten van je eigen zaak.”
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Kleur, textuur, vorm en compositie zijn vier zaken 
waar Eva-Maria contant mee bezig is, in alles wat ze 
ziet en doet. Door haar achtergrond in de beeldende 
kunsten benadert ze mode op een heel eigen manier. 
Dat zie je ook terug in haar eigen modelabel ‘EVA 
MARIA’. Met haar handgemaakte en originele 
stukken verovert ze stilletjes aan het modelandschap 
in Vlaanderen.

“Mijn achtergrond ligt in de beeldende kunsten. Langzaam 
maar zeker ontwikkelde ik een passie voor mode. Het samen-
brengen van kleuren, patronen, vormen en textuur maken mij 
gelukkig. Als artiest denk ik eigenlijk niet in termen van ‘mode’. 
Eerder dan een seizoensgebonden collectie roept mijn kledij 
een stemming op. Elk stuk komt organisch tot stand. Ik word 
verliefd op een buitengewoon prachtige stof of ik bots op een 
interessant stuk op een ongewone plaats. Ik noem ze mijn ‘trou-
vailles’. In tegenstelling tot de ketens is het niet mijn bedoeling 
om veel kleren te maken. Door de beperkte aantal meters stof 
maak ik een pittige en gelimiteerde oplage. Soms kan er maar 
één enkele jurk uit de stof gemaakt worden.”

“Elk stuk is handgemaakt en dus uniek, kleurrijk en speels. 
Alles wordt gemaakt met exclusieve en ‘quirky’ stoffen. Mijn 
ontwerpen starten altijd vanuit een artistieke benadering. Zo 
zorg ik ervoor dat het label origineel, exclusief en uniek is in 
het huidige modelandschap. Want dat is wel nodig als je ziet 
hoe snel de mode verandert. Elke dag komen de ketens met 
nieuwe ontwerpen en prints. Het is belangrijk om jezelf daarin 
te differentiëren.”

“De droom om een eigen modelabel te starten koesterde ik al 
een tijdje. Door de vele positieve reacties uit mijn omgeving, 
besloot ik om thuis een ‘soft launch’ te houden. Op die manier 
kon ik uit de reacties horen of er vraag was naar een dergelijk 
modelabel. De reacties waren erg positief, waardoor ik in 
april officieel ben gestart. Om mijn kansen zoveel mogelijk te 
verhogen, volgde ik het GO4Business-traject bij UNIZO. Als 
startende ondernemer is het belangrijk om op de hoogte te zijn 
van enerzijds de mogelijkheden en anderzijds de struikelblok-
ken bij het opstarten van je eigen zaak.”

“Als vorm van marktonderzoek en kennismaking met het 
ondernemerschap huurde ik één maand een ruimte via The 
Box in Brugge. Mijn pop-upruimte deelde ik met twee andere 
creatieve ondernemers. De pop-upformule beviel me als 
ondernemer enorm. Het geeft een meerwaarde om als maker 
rechtstreeks in contact te staan met je klanten. Daarbij is het 
ook een eenvoudige formule om voor een korte periode je 
product naambekendheid en zichtbaarheid te geven.”

“De beslissing om mijn pop-upruimte te delen, ging niet over 
één nacht ijs. Ik breng andere ondernemers samen. Dat drukt 
niet enkel de kosten, maar zij brengen ook hun netwerk mee én 
samen bieden we een gevarieerd aanbod aan de klant.”

“De keerzijde van de medaille is wel dat er heel veel tijd kruipt 
in het zoeken en organiseren van je pop-up. Niet iedereen wil 
een contract voor een korte huurtermijn afsluiten, wat de prijs 
opdrijft. Soms ben ik dan genoodzaakt om in een iets mindere 
buurt een pand te benutten. Maar, dan is sociale media een 
meerwaarde om je klanten alsnog te bereiken.”

“Als jong, opstartend label is de beschikbare informatie omtrent 
het reilen en zeilen van ondernemen vaak te algemeen. Mijn 
aanpak vereist wel enig maatwerk. Omdat ik geen opleiding in 
de mode heb gevolgd, ben ik genoodzaakt om zelf heel veel uit 
te zoeken. Een pluspunt hiervan is dat ik alles bewust doe en de 
tijd neem om alles goed uit te denken en toe te passen. Ik neem 
geen impulsieve beslissingen. Als je rondvraagt, zijn mensen 
ook altijd bereid om je advies te geven.”

“Naast het duurzame aspect van mijn label, wil ik er ook nog 
graag een sociaal aspect aan toevoegen. Helaas loopt het zoeken 
naar een gepaste sociale organisatie waarmee ik kan samenwer-
ken erg traag. In de wereld van de duurzame mode is het zoeken 
naar ecologisch vriendelijke stoffen en materialen. Maar ik ben 
vastberaden om ook hiervoor een oplossing te vinden.”

“Het modelabel EVA MARIA is en blijft een Belgisch label. Op 
termijn wil ik mijn collectie zoveel mogelijk lokaal houden en 
mijn stukken rechtstreeks aan Belgische boetieks verkopen die 
dezelfde visie op mode delen.”

www.evamaria.me
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